
1

Muller, Carin

Onderwerp: FW: art. 39 vragen vanuit de raad

Absoluut Aalsmeer las de vergunning aanvraag mbt het kappen van bomen Fort Kudelstaart, wij
hebben hierover de volgende vragen;

1. Essenziekte is geen bedreigende ziekte voor deze soort; vrijwel alle essen in Nederland hebben
deze ziekte. Onderhoud en zorg resulteren vaak in herstel en verbetering. Ons inziens kan dit
derhalve geen reden zijn de bomen te kappen. Is het college bereid een second opinion te laten
uitvoeren door een ander bedrijf of deze essen gekapt dienen te worden vanwege de
essenziekte?

2. Op 18 juli heeft de RvS een hoorzitting gehouden aangaande het bestemmingsplan. De
uitspraak hierover zal naar verwachting in de tweede helft van september komen. De uitspraak
kan nadelig uitvallen voor de raad, wat betekend dat het bestemmingsplan van tafel is. In het
licht hiervan is het nu al kappen van de bomen een voorbarige actie, welke wij niet correct
achten. Bent u bereid eea uit te stellen en tot onderhoud/verzorging van de bomen om deze te
behouden, tot na de uitspraak van de RvS?

3. In de onderbouwing wordt gesproken over restauratie van het fort welke de bomenkap
noodzakelijk zou maken. Het college heeft echter in de zomer van 2021 aangegeven dat de
restauratie is afgerond. Over welke restauratie gaat dit? Welke kosten zijn hieraan verbonden
en wie betaalt dit? In het raadsakkoord uit 2015 heeft de raad aangegeven dat restauratie
alleen dan kon plaats vinden indien de provincie aanzienlijk bijdraagt in de kosten. Betreft dit
een nieuwe restauratie? Zo ja, waarom? Zo niet, waarom is dit niet eerder meegenomen en
heeft het college dan gemeld dat de restauratie was afgerond?

4. Bent u het met ons eens dat het laten vervallen van een historisch monument niet uiteindelijk
mag resulteren in restauratiewerkzaamheden?

Met vriendelijke groet,

Judith Keessen
Absoluut Aalsmeer


